
【徴聘公告】國立東華大學觀光暨休閒遊憩學系 徴聘專任(案)教師 

一、誠徵助理教授（含）以上之專任(案)師資。 

二、擬聘日期： 

    自 109 年 8 月 1 日(109 學年第 1 學期)或 110 年 2 月 1 日起聘(109 學年度

第 2學期)，視完成學校聘任程序時間而決定。 

三、資格：獲有教育部認可之國內外觀光暨休閒遊憩管理相關領域之博士學位。 

四、專長領域： 

    1.觀光產業管理相關領域(可教授：餐旅管理、旅行產業經營、會展產業管

理等課程) 或 戶外休閒、探索體驗教育領域(可教授：戶外教育、探索體

驗教育等課程) 。 

    2.以具有全英語授課能力者為優先。 

    3.具有觀光休憩產業(或教學)背景經驗者為優先。 

五、名額：一名。 

六、檢附資料： 

 1.履歷表（含著作目錄）及自傳。 

 2.學經歷證件(含學位論文)【國外學經歷另須檢附：國外學歷證件、歷年成績

單、國外經歷服務證明需向駐外單位辦理驗證並蓋驗證戳記及經駐外館處驗

證或國內公證人認證之中文譯本、國外學位送審教師修業情形一覽表(持博

士學位者，累計在當地學校修業時間至少須滿 16 個月；碩士、博士學位同

時修習者，累計在當地學校修業時間至少須滿 24 個月)、歷年入出境紀錄

(請逕向內政部移民署申請，申請人為外國人或僑民者免附)】各 1 份。 

 3.近五年內著作。 

 4.三封推薦信。 

 5.碩士、博士歷年成績單。 

 6.其他有利審查之資料。 

 ※以上資料恕不退件。 

 

七、國立東華大學專任教師聘任辦法請參閱：

https://personnel.ndhu.edu.tw/ezfiles/22/1022/img/926/388287081.pdf  

八、 聯絡方式： 

  收件人：國立東華大學觀光暨休閒遊憩學系收 (請註明:應徵教師) 。 

  收件截止日期：即日起至 109 年 03 月 20 日止(郵戳為憑，隨到隨審)。 

  收件地址：97401 花蓮縣壽豐鄉大學路二段一號管理學院 A316 觀遊系系辦。 

  聯絡人：莊小姐 

  電 話：(03)890-3292 

  傳 真：(03)890-0158 

  E-mail：estela@gms.ndhu.edu.tw 
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Faculty Position Announcement（Deadline: March 20, 2020.） 

Department of Tourism, Recreation and Leisure Studies 

National Dong Hwa University, Taiwan 

 

The Department of Tourism, Recreation and Leisure Studies, National Dong Hwa 

University, invites applications for one full-time position (or project lecturer) at 

Assistant Professor level (or above level). Candidates with expertise in the field of 

Tourism, Recreation, and Leisure Studies are welcome. The position will become 

effective on August 1, 2020 or February 1, 2021. 

 

Qualified candidates must have a Ph.D. degree in Tourism, Recreation, and Leisure 

Studies or other related fields.  

1. Applicants should demonstrate the ability to teach in English and Chinese. 

2. Applicants who could be able to teach courses：Hospitality Management; 

Travel Industry Management; Meetings, Incentives, Conventions and 

Exhibitions Management etc. or could be able to teach courses：Outdoor 

Education; Adventure and Experiential Education etc. are perferred. 

3. Applicants who have practical/teaching experience in Tourism, Recreation, and 

Leisure fields are preferred. 

 

Interested applicants please submit the following documents: 

1. A curriculum vitae (including personal statement and a complete list of publications) 

2. Photocopy of the doctoral degree diploma and PhD dissertation. If you earned your 

PhD degree outside Taiwan. You also need to prepare (1) The certification of foreign 

degree verified by the Embassies and Missions abroad, Ministry of Foreign Affairs, 

R.O.C. (2) The certificate of entry and exit dates during your study if you are a 

Taiwanese. 

3. The reprints of the most representative publications from August 1, 2014.  

4. Three letters of recommendation. 

5. Both Ph.D. and master’s degree academic transcripts. 

6. Other related documents.  

7. All documents must be received no later than March 20, 2020. 

 

Mailing Address: 

Faculty Recruitment Committee 

Department of Tourism, Recreation and Leisure Studies 

National Dong Hwa University, Taiwan  

Management Building A316, No. 1, Sec. 2, Da Hsueh Rd., Shoufeng, Hualien 97401, 

Taiwan, (R.O.C.) 

 

For any further inquiry, please contact estela@gms.ndhu.edu.tw, or call Ms. Chuang 

at +886-3-8903292； Fax: +886-3-8900158. 


